
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 29. juni 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 345
Vil ministeren redegøre for belægget bag Erhvervsministeriet konklusion om, at markedet 
for Facebooklån er fordoblet siden kviklånsloven er gennemført, men samtid konstaterer, 
at dette marked ikke udgør en større del af det samlede lånemarked (Finanstilsynet 
citeres i den sammenhæng)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Schack.Pedersen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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